
 

Flakstad kommune  

 
 

KOMMUNESTYRET 15-19 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Møtedato: 03.09.2019 Møtetid: Kl. 09:00-12:00 
    
Møtested: Rådhusets kantine Saksnr: 2019000308 
 
 
Følgende medlemmer møtte: Parti 
Hans Fredrik Sørdal AP 
May Britt Solhaug AP 
Einar B. Benjaminsen FDL 
Eva Sæthre FDL 
Kristine Friis FDL 
Niilo Nissinen MDG 
Cecilie Nygård Johnsen SP 
Elin Torbjørnsen SP 
Jim-Raymond Olaisen SP 
Marit Kristin S. Johansen SP 
Trond E. Kroken SP 
 
 
 
 
 

Møteleder: Hans Fredrik Sørdal 

Møtesekretær: Solfrid Mariann Johnsen 

Fra adm. møtte: Rådmann Erling Sandnes 

Innkalling: Ok 

Saksliste: Ok 

Orientering:  

Diverse:  
 

 
 
  



 

Saksliste: 
 
Sak nr. Sakstittel  
059/19 Godkjenning av protokoll  

060/19 Spørretimen  

061/19 Referatsaker  

062/19 Kjøp av kommunalt areal - 37/217 - Napp - Andrius 
Daugela 

 

063/19 Reglement godtgjørelse til folkevalgte Flakstad kommune 
2019-2023 

 

064/19 Prosjekt ny Ramberg skole  

065/19 Handlingsplan for selvmordsforebygging i Flakstad 
kommune 

 

066/19 Jusneset - søknad om dispensasjon fra kommuneplanens 
arealdel. 

 

067/19 INTERPELLASJON FRA FLAKSTAD SP  

 
 
  



059/19: Godkjenning av protokoll 
 
Møteprotokollen fra forrige møte godkjennes slik den foreligger. 
 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS 15-19 - 059/19 Vedtak: 
Møteprotokollen godkjennes slik den foreligger. 
 
 
 
 

060/19: Spørretimen 

 
Spørsmål tas til etterretning. 
 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Ingen spørsmål.  
 
KS 15-19 - 060/19 Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 

061/19: Referatsaker 

 
Referatsakene tas til orientering slik de foreligger.  
 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS 15-19 - 061/19 Vedtak: 
Referatsakene tas til orientering slik de foreligger. 

 
 
 
 

062/19: Kjøp av kommunalt areal - 37/217 - Napp - Andrius Daugela 

 
Rådmannens innstilling: 

· Andrius Daugela får kjøpe arealet som skissert i vedlegg til saken, ca 200 m2. 
Endelig areal fastsettes etter oppmåling. 

· Arealet må være tatt i bruk i henhold til søknad 2 år etter inngått kjøpekontrakt. Om 
ikke faller arealet tilbake til Flakstad kommune vederlagsfritt. 

· Pris i henhold til ny takst for Napp som utarbeides og betales av Flakstad 
kommune.  

 
 



20.08.2019 Formannskapet 15-19  
Enstemmig vedtatt. 
 
FS 15-19 - 066/19 Vedtak: 
 

· Andrius Daugela får kjøpe arealet som skissert i vedlegg til saken, ca 200 m2. 
Endelig areal fastsettes etter oppmåling. 

· Arealet må være tatt i bruk i henhold til søknad 2 år etter inngått kjøpekontrakt. Om 
ikke faller arealet tilbake til Flakstad kommune vederlagsfritt. 

· Pris i henhold til ny takst for Napp som utarbeides og betales av Flakstad 
kommune.  

 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Enstemmig vedtatt. 
 
KS 15-19 - 062/19 Vedtak: 
 

· Andrius Daugela får kjøpe arealet som skissert i vedlegg til saken, ca 200 m2. 
Endelig areal fastsettes etter oppmåling. 

· Arealet må være tatt i bruk i henhold til søknad 2 år etter inngått kjøpekontrakt. Om 
ikke faller arealet tilbake til Flakstad kommune vederlagsfritt. 

· Pris i henhold til ny takst for Napp som utarbeides og betales av Flakstad 
kommune.  

 
 
 
 

063/19: Reglement godtgjørelse til folkevalgte Flakstad kommune 
2019-2023 

 
Rådmannens innstilling: 

Reglement godtgjørelse til Folkevalgte i Flakstad kommune 2019-2023 godkjennes. 

 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Forslag fra uavhengig Niilo Nissinen: 
Kommunestyret vedtar administrasjonens forslag, men ber om at følgende endringer 
innarbeides i reglementet: 
 
- Ordførers lønn er 70 % av stortingsrepresentantenes lønn 
 
- Kommunestyremedlemmene har rett å få refundert PC/IKT-utstyr ved søknad til rådmann. 
Høyeste sats for dekning av utstyr er 5000 kroner begrenset til 1 søknad i 
kommunestyreperioden. 

 
Avstemmig: 
Rådmannens innstilling vedtatt med 9 stemmer for og 2 stemmer mot. 
Nytt forslag fra Niilo Nissinen falt med 2 stemmer for og 9 stemmer mot. 
 



KS 15-19 - 063/19 Vedtak: 
Reglement godtgjørelse til Folkevalgte i Flakstad kommune 2019-2023 godkjennes. 

 
 
 
 

064/19: Prosjekt ny Ramberg skole 

 
Rådmannens innstilling: 

1. Nye Ramberg skole plasseres i henhold til faglige vurderinger og anbefaling fra 
Ramberg skole etter fremlagte alternativ 1. 

2. Høsten 2019 fremlegges sak om midlertidig skole under byggeprosessen, jfr. 
Forslag fra Ramberg skole. 

 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Nytt forslag pkt. 2. fra uavhengig Niilo Nissinen: 
Administrasjonens forslag vedtas, med unntak av punkt 2 som endres til følgende: 
 
2. Administrasjonen legger frem saksutredning til høsten med 2 alternativer til midlertidig 
bygg, Napp skole og brakkerigg på Ramberg. Konsekvensutredning med bygg/brakkerigg , 
transportutfordringer og tilhørende kostnader skal belyses. 

 
Nytt forslag fra FDL Einar Benjaminsen: 
1. Nye Ramberg skole plasseres i henhold til faglig vurderinger og anbefaling fra Ramberg 
skole etter fremlagte alternativ 1. 
2. Napp skole er tiltenkt benyttet som midlertidig skole fra skolestart høsten 2020 til nybygg 
bygg er ferdig. · Dersom Ramberg skole skulle bli stengt av overforliggende myndigheter må 
flytting til Napp gjøres umiddelbart etter eventuell stenging. Fremtidig organisering av 
skoledagene og transport legges opp til å spesielt ivareta de minste skolebarna med lengst 
vei, det bør settes av ekstra midler til dette i driftsbudsjett for 2020. 

 
Rådmannens forslag falt. 
2 forslag gjenstår: 
Forslag fra Niilo Nissinen vedtatt med 6 stemmer for og 5 stemmer mot. 
FOrslag fra Einar Benjaminsen falt med 5 stemmer for og 6 stemmer mot. 
 
KS 15-19 - 064/19 Vedtak: 
1. Nye Ramberg skole plasseres i henhold til faglige vurderinger og anbefaling fra 

Ramberg skole etter fremlagte alternativ 1. 
 

2. Administrasjonen legger frem saksutredning til høsten med 2 alternativer til midlertidig 
bygg, Napp skole og brakkerigg på Ramberg. Konsekvensutredning med 
bygg/brakkerigg , transportutfordringer og tilhørende kostnader skal belyses. 
 

 
 
 
 



065/19: Handlingsplan for selvmordsforebygging i Flakstad 
kommune 

 
Rådmannens innstilling: 
Det anbefales at selvmordsforebygging får et økt fokus i Flakstad kommune for å bidra til økt 
åpenhet og synliggjøre muligheter for hjelp. Det må satses på informasjonsarbeid og 
tverrfaglig kompetanseheving for å bidra til økt åpenhet og muligheter for å få hjelp. 

Handlingsplanen for selvmordforebygging 2019 – 2023 vedtas. 

 
 
20.08.2019 Formannskapet 15-19  
Tilleggspunkt: Innspill fra ungdomsrådet, lå ikke med saken. Tas med til endelig behandling i 
kommunestyret. 
Enstemmig vedtatt.  
 
FS 15-19 - 063/19 Vedtak: 
Det anbefales at selvmordsforebygging får et økt fokus i Flakstad kommune for å bidra til økt 
åpenhet og synliggjøre muligheter for hjelp. Det må satses på informasjonsarbeid og 
tverrfaglig kompetanseheving for å bidra til økt åpenhet og muligheter for å få hjelp. 

Handlingsplanen for selvmordforebygging 2019 – 2023 vedtas. 

Innspill fra ungdomsrådet, lå ikke med saken. Tas med til endelig behandling i 
kommunestyret. 
 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
KS 15-19 - 065/19 Vedtak: 
Det anbefales at selvmordsforebygging får et økt fokus i Flakstad kommune for å bidra til økt 
åpenhet og synliggjøre muligheter for hjelp. Det må satses på informasjonsarbeid og 
tverrfaglig kompetanseheving for å bidra til økt åpenhet og muligheter for å få hjelp. 

Handlingsplanen for selvmordforebygging 2019 – 2023 vedtas. 
 

 
 
 
 

066/19: Jusneset - søknad om dispensasjon fra kommuneplanens 
arealdel. 
 
Rådmannens innstilling: 
Rådmannen finner det ikke riktig å innvilge dispensasjon fra kommuneplanens arealdel. 
Dette begrunnes i at det vil være en overprøving fra det som var intensjonen med den 
manglende rekkefølgebestemmelsen i reguleringsplan for Jusnes – trafikksikkerheten til de 
myke trafikantene. 

Flakstad kommune har heller ikke myndighet til å overprøve Statens vegvesens krav om 
sikkerhet som er satt gjennom plan. 

 
 



03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
 

Nytt forslag fra SP v/Jim Olaisen: 
KS sak 66/19 
Flakstad kommune innvilger søknad om dispensasjon for bygging av fritidsbolig på Eiendom 
29/360 i Jusneset, 8380 Ramberg. 
 
Vedtaket forutsetter endelig godkjennelse fra sektormyndigheter. 

 
Nytt forslag fra Jim Olaisen enstemmig vedtatt. 
 
 
KS 15-19 - 066/19 Vedtak: 
Flakstad kommune innvilger søknad om dispensasjon for bygging av fritidsbolig på Eiendom 
29/360 i Jusneset, 8380 Ramberg. 
 
Vedtaket forutsetter endelig godkjennelse fra sektormyndigheter. 

 
 
 
 

067/19: INTERPELLASJON FRA FLAKSTAD SP 

 
Rådmannens innstilling: 
Legges fram uten innstilling. 

 
 
03.09.2019 Kommunestyret 15-19  
Nytt forslag fra SP Marit S. Johansen: 
Kommunestyret vedtar at punkt 1, 2, 3 og 4 i F-sak 071/19 sendes tilbake til 
administrasjonen for innarbeiding i kommunens kompetanseplan innen 31.12.19. Den 
reviderte kompetanseplanen sendes ut på høring til ansatte (fagforeninger) og AMU, før den 
endelig vedtas politisk i kommunestyret. 

 
Avstemming om saken skal realitetsbehandles: 
6 stemte for og 5 stemte mot - saken skal behandles. 
Nytt forslag fra Marit S. Johansen enstemmig vedtatt. 
 
KS 15-19 - 067/19 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar at punkt 1, 2, 3 og 4 i F-sak 071/19 sendes tilbake til 
administrasjonen for innarbeiding i kommunens kompetanseplan innen 31.12.19. Den 
reviderte kompetanseplanen sendes ut på høring til ansatte (fagforeninger) og AMU, før den 
endelig vedtas politisk i kommunestyret. 

 
 
 
 
 
 


	Saksliste:

